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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  08/03/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

 

ΘΕΜΑ:  «Τοποθέτηση οκτώ χειριστών ελικοπτέρων της Υπηρεσίας 

Εναέριων Μέσων Σωμάτων Ασφαλείας» 

 

Αξιότιμε Υπουργέ, 

 

Σύμφωνα με την υπ’ αριθμ. πρωτ. 6000/2/190-β΄ Προκήρυξη του 

Αρχηγείου της Ελληνικής Αστυνομία τους Υπουργείου Προστασίας του 

Πολίτη,  ανακοινώθηκε την 11/12/2020 διαγωνισμός  για την πλήρωση 

οκτώ (8)  θέσεων χειριστών στελεχομένων αεροσκαφών της Υπηρεσίας 

Εναέριων Μέσων Σωμάτων Ασφαλείας. 

 

Κατόπιν της υπ’ αριθμ. πρωτ. 1647/21/1211523/15-06-2021 Απόφαση του 

Αρχηγού της Ελληνικής Αστυνομίας, επιλέχθηκαν  και μετατέθησαν οκτώ 

(8) αξιωματικοί προς εκπαίδευση και πλήρωση των  προκηρυχθέντων 

θέσεων στην Υπηρεσία Εναέριων Μέσων της Αστυνομίας, σύμφωνα με 

την ανωτέρω προκήρυξη. 

 

Δυστυχώς όμως, σύμφωνα με αναφορές, για τους οκτώ (8) Αξιωματικούς  

που κλήθηκαν για εκπαίδευση χειριστού Ε/Π τον Ιούνιο 2021 δεν έχουν 

ξεκινήσει ακόμα τα μαθήματα εδάφους. Συγκεκριμένα, εννέα σχεδόν 

μήνες μετά την κλήση προς πλήρωση και εκπαίδευση, οι επιλεχθέντες δεν 

έχουν ούτε ένα λεπτό πτητικής και δεν έχουν παρακολουθήσει ούτε μια 

ώρα μαθήματος.  

 

Συνεπώς, το Σώμα στερείται τις υπηρεσίες οκτώ (8) ικανότατων 

Αξιωματικών, οι οποίοι καθημερινά πηγαίνουν και έρχονται στην 

Υπηρεσία τους, δίχως όμως να λαμβάνουν  την εκπαίδευση και να 
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επιχειρούν προς την υλοποίηση του σκοπού, όπως άλλωστε περιγράφει η 

προκήρυξη.  Πλην της ψυχοφθόρας διαδικασίας, οι ίδιοι φαίνονται 

παροπλισμένοι και τα χρήματα των φορολογούμενων πολιτών μοιάζουν 

να μην έχουν ουσιώδες αντίκρισμα.  

 

Βάσει των ανωτέρω, 

 

Ερωτάται  ο Υπουργός: 

1) Για ποιο λόγο επί σχεδόν εννέα μήνες, οι επιλεχθέντες Αξιωματικοί δεν 

έχουν αρχίσει τα μαθήματα εκπαίδευσης και δεν εμφανίζουν πτητική 

δράση; 

2) Σε τι ενέργειες θα προβείτε, προκειμένου να άρξετε άμεσα την 

εκπαίδευση και το Σώμα  και η Πολιτεία να μην στερούνται τις υπηρεσίες 

των οκτώ (8) ικανότατων επιλεχθέντων Αξιωματικών; 

                

                                           Ο ερωτών Βουλευτής 

 

                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




